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Nr. 6 – 2021 

 

Referat fra 

Skolebestyrelsesmøde 

Hærvejsskolen 

Mandag den 16.08.21  

kl. 17.15-19.45 

I PM2 

 

 

 

 

Afbud: Tina, elever 

Afbud næste møde:  

Fraværende:  

Sang:  

Sang næste møde:  

  

Referat:  

  

45/21  

Godkendelse af referat fra skolebe-

styrelsesmødet den 14.6.2021.     

Godkendt 

Ordstyrer 5 min  

  

  

46/21  

Meddelelser fra:                  

a) Eleverne Ingen 

b) Ledelsen BHV kl. -God opstart, fin forældre/barn sammenkomst 

den 2/8.  

-Martin og Kimmie er kommet godt i gang i bhv kl. 

SFO.- dejligt at vi må være sammen igen, glade børn som 

leger godt.  

-Fin opstart for de nye børn 

-Sophie og Rasmus er kommet godt i gang 

-God sommerferie med Hjordkær 

Udskolingen. Første uge var ok, glad for at have en hel 

uge til møder og forberedelse. 

-Velkomst uge for 7. klasses forældre. Aftenen var ok, 

desværre kom ikke så mange. Møderne plejer at ligge i 

marts. Der ligger de fra næste år igen 

-Ryste sammen dag, 7. kl. var på cykel, 8. kl. i bus og 9. 

kl. var her omkring, gode arrangementer. 

-Nyansatte Poul Christian, Anders Kristensen og Marina 

Haugaard som er i et vikariat. 

Mellemtrinnet. God opstart. 4 årgang er blevet taget 

godt imod. Eleverne er glade for at covid-reglerne er 

lempet. 

Morgensang er startet op igen.  

-En langtidssygemeldt. 

-Bo var glad for en fin afskedsreception – og kom med tak 

til skolebestyrelsen for det store arbejde de gør og den 
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gode opbakning og støtte de giver skolen. 

Indskolingen. God skolestart er meldingen fra alle 

klasserne. 

-Der er blevet dannet tre gode 3. klasser. 

-Opstart af morgensang, mandag og onsdag. Lærerønsker 

er, at vi går tilbage til at afholde morgensangen i grøn fløj. 

Vi afventer lige covid-situationen og bliver i multisalen lidt 

endnu. 

-Vi skal til at kigge på frikvarterne og er i gang med at se 

på vores uskrevne regler. 

-Det er svært at sige, hvor mange børn, der kommer til 

vores specialklasse. Det gør det svært at lave holdene. 

Specialafdelingen er kommet godt i gang. 

Skoleleder. Det er først nu vi prøver at være sammen 

som en hel skole på Skovbrynet. 

-PR indtræder som leder på mellemtrinnet ind til den nye 

leder tiltræder 1. november. 

-Rødekro skole havde åbenhus i lørdags. Der var ca. 200 

besøgende. 

- Deltagere i dialogforum: Camilla og Jørgen.  

 15 min  

  

  

47/21  

Orientering fra:  

a) Medarbejderrepræsentanter -Der er opgang i børnetallet i SFO. 175 børn i SFO1 og 18 

børn i SFO 2. 

-Flere forældre i SFO har tilkendegivet, at det har været en 

god opstart. 

-Uge 31 god opstart for de nye børn i SFO. Der kom ikke 

så mange som de tidligere år, så der var god tid til de nye 

børn og forældre. 

- Hverdagen er hurtigt tilbage. Der er godt samarbejde, 

der er brugt meget tid til årsplanerne, og der har været tid 

til at samarbejde.  

-Ryste sammen ture med klasserne er vigtigt. Her ser vi 

børnene på en anden måde. 

 

b) Forældrevalgte Spørgsmål, om forældrene må begynde at afvikle 

arrangementer. Det må vi gerne. Her gælder ingen covid-

regler længere. 

God opstart i børnehaveklassen og i SFO. 

Det er godt, at 3. klasserne er blevet delt, det er blevet 

gode klasser. 

 

c) Formanden Børnene er startet igen og det går godt. 

10 min  

  

  

48/21  

Evaluering af skolestart Komme/gå system for SFO i AULA fungerede desværre 

ikke. Der er klaget og ønsket forbedringer ved AULA. 

Forhåbentlig hjælper det til næste år. 

Pernille 10 min  
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49/21  

Forældremøder i august-september: 

- Besøg på møderne 15.9. 

- Drøftelse af folder 

- Drøftelse af, hvad der tales om 

på møderne. 

 

Forældremøder 

2021-2022 (004).docx
 

Besøg på forældremøder er nu planlagt. Se vedhæftede 

bilag. 

Folder er færdig. Klasselærerne har folderne med til 

forældremøderne. 

Powerpoint om skolebestyrelsens arbejde er sendt til 

lærerne, der lægger det ind i deres eget oplæg. 

Stikord til oplægget ligger på en side. 

Det er vigtigt at der bliver fortalt noget om 

støtteforeningen. 

Støtteforeningen dækker støtte til skolerejser og 

udbygning af legepladsen. Der kommer et forældremøde 

senere på året vedrørende legepladsen. 

Pernille/Jørgen 10 min  

  

  

50/21  

Besøg af SB-medlemmer i klasserne. 

Formål, tidspunkt, indhold. 

SB har på et tidspunkt ønsket at besøge klasserne senere 

på året. Det er vigtigt, at besøg er aftalt med lærerne. Vi 

ønsker at se børnenes og lærernes undervisningsmiljø, lyd 

støj, samspil mellem borde, stole og rummet og 

frikvarteret. 

Det kunne være en overvejelse, om Skolebestyrelsen vil 

lægge op til at lave en forældrebesøgsdag.  

Det skal være frivilligt, om lærer/pædagog vil have SB på 

besøg.  

Positivt at SB gerne vil se virkeligheden.  

Punkt til næste gang. 

 

Jørgen 10 min  

  

  

Pause med spisning 

10 minutter 

Tak for mad 

  

  

51/21  

Revidere princip for klassedannelse. Princippet gennemgået og godkendt med enkelte rettelser. 

Det færdige princip er vedhæftet som bilag. 

Princip for 

klassedannelse 2021.docx
 

 

Pernille 10 min  

  

  

52/21  

Orientering om revideret Læsepolitik Gennemgang af læsepolitik for Hærvejsskolen. 

Der tydeligt at se, at vi har været på to matrikler. Det skal 

vi fremover være opmærksomme på, når vi reviderer 

vores principper og politikker. 
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Læsepolitik 

2021.docx
 

 

Pernille 10 minutter  

  

  

53/21  

Status på økonomi. 

Forslag om, at punktet sættes på i 

januar, marts, august, oktober – efter 

hver kvartalsopgørelse. 

Pr. 1/1 2022 stiger vores budget til lønninger, og det falder 

til driften. Det er sådan vi har kørt det i mange år, men det 

er først nu efter den nye fordelingsmodel, at budgettet 

tildeles sådan fra kommunen. 

Gennemgang af PR. 

Pernille 10 minutter Økonomien bliver fremadrettet kun taget op kvartalsvis. 

  

  

54/21  

Valg til skolebestyrelse Der er 5 SB medlemmer på valg til foråret. Thomas, Lasse, 

Anders, Jørgen og Tina. 

Thomas og Lasse ønsker ikke genvalg. 

Der skal vælges en ny repræsentant for 

specialklasserækken. 

SB beslutter at nedlægge boden til skolefesten. 

Valg- PKT til næste møde 

Pernille/Jørgen 10 minutter  

  

  

55/21  

Godkendelse af omlægning af 

undervisningstid til to-lærertimer til 

videresendelse til det poliske udvalg. 

SB orienteres om allerede godkendt omlægning af 

undervisningstiden på mellemtrinnet og i udskolingen. 

Bilag kommer ud.  

Pernille 10 minutter  

  

  

56/21  

Evt. - Orientering om elevsag. 

- MED har gennemgået alle vores retningslinjer og 

principper. Vi vil i det kommende år gennemgå 

principper og politikker i skolebestyrelsen – og 

revidere dem. 

10 minutter  

  

  

 Punkter til næste møde: 

Revision af principper – hver gang når vi kan nå det. 

Princip for bæredygtighed – september 

Revision af princip for Skolehjemsamarbejde 

Årshjul er vedhæftet:  

Bilag: 

Årshjul 2021.docx

 
 


